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Referat fra skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 12. september klokken 
18:00 - 21:00  
STED: Håndværk & Design, administrationsbygningen, Afdeling Fensmark  
 
Til stede: Mie, Jesper, Mia, Louise, Maj-Britt, Marie-Louise, Julia, Stine og Shila 
 
Gæster:  
 
Fraværende: Lone, Ditte-Lene, Christina 
Afbud:  
Mødeleder: Mie Ihlerman Rasmussen 
Referat: Shila 
 

Punkt Referat 

Sag 15/MIR 
Godkendelse af referat fra d. 15. august 

 

 

Sag 16/MIR 
Præsentationsrunde  

Julia fra 7L er ny elevrådsrepræsentant.  

Sag 17/MIR 
Nyt fra elevrådet 

Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter 

Der er ikke så meget nyt fra elevrådet.  

Sag 18/ SSA  
Økonomiopfølgning 

Status på økonomi, særligt med fokus på 
SFO  

 
 

Siden sidst, er det meldt ud fra CDS, at 20.2 sfo-elever, 
skal økonomien taget fra sfo-økonomien. Det er pt. 
noget usikkert hvordan det skal gøres.  
Skolebestyrelsen ønsker, at økonomien stadig skal 
følges tæt, selvom 20.2 budgettet ikke skal godkendes i 
SB. Der står i forretningsordenen, at økonomien skal 
være på dagsordenen i SB hver gang. Ikke i detaljen 
hver gang men bare overordnet.  
Der er ved at blive lavet en ønskeliste over ønsker som 
f.eks. møbler, tavler m.m. , som bliver præsenteret for 
SB snarest. 
 

Sag 19/MIR 
Høring vedr. Trafikbestilling for kollektiv 
transport 

Bilag vedhæftet 
 

SB har lavet et høringssvar. 
Der blev gjort opmærksom på, at kommunebussen ikke 
er tilpasset når eleverne har fri. Den kører altid 35/05.  
Om fredagen har nogen elever fri efter kl. 4 lektion og 
bussen kører først 1½ time efter.   

Sag 20/MIR 
Princip revidering af Princip for kost 

Bilag vedlagt som ønske fra medarbejdere 
og ledelse til en kostpolitik. 
Princippet skal nok være mere overordnet. 
 

SB laver ikke retningslinjer, men principper. Måske skal 
der laves en retningslinje mht. kost. 
Princip L er godt og bredt nok som det er og der kan 
sagtens lave en retningslinje ud fra det. 
Princip L er hermed revideret d.d. 
 

Sag 21/SSA og LC 
Kantinedrift 

Der er et ønske fra udskolingen om at skrifte 
udbyder af levering af mad. Forslag at koble 
sig med på Groft og grønt som de også har i 
indskoling og mellemtrin 

Groft og grønt har ind- og mellemtrin hvor eleverne har 
mulighed for at bestille mad på forhånd, her kan 
udskolingseleverne også bestille, det er der nogen som 
benytter sig af. 
Skolebestyrelsen ønsker at der fremadrettet er mulighed 
for at eleverne i udskolingen også kan handle i 
bod/kantine i skoletiden. Skolebestyrelsen ønsker at vi 

på skolen taler med nuværende leverandør om muligheden 

for at de tilbyder et bredere udvalg af mad, hvis dette fortsat 

ikke kan lade sig gøre, vil kontrakten kunne blive opsagt. 
 
Ledelsen prøver at snakke med kantinen, hvad vores 
forventninger til udvalget i kantinen er, derudover kan 
kostforslag til kantinen tages op i Elevrådene.  
Det er indkøbsafdelingen som har indgået aftalen med 
kantinen. 
 
Overvejelse om der skal kunne betales med kort i stedet 
for mobilepay eller kontakter, da kontanter skaber kø og 
mobilepay ”kolliderer” med mobilprincippet. 
Det er pt kun udskolingen som må bruge kantinen. Kan 
det laves om til alle? 
SB understøtter indkøb af en dankortautomat, hvis det 
kan gøres for rimelige penge.  
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Kan det evt. afsøges om skolen kan ansætte en 
kantinemutter. 

Sag 22/MIR 
Udkast til revidering af princip B: Udarbejdelse 

af principper 
Kan revideringen vedtages? 
Bilag vedhæftet 
 

Godkendt af SB 
Skal sendes i høring.  

Sag 23/MIR 
Udkast til revidering af princip F: Skolens 
budgetlægning 

Kan revideringen vedtages 
Bilag vedhæftet 

Godkendt af SB 
Skal sendes i høring. 
SB er mest optaget af, at alle pengene bliver brugt på 
eleverne.  
 

Sag 24/SSA 
Information om tidlig indsats 

Næstved Kommune har iværksat et nyt 
initiativ på tværs af fagligheder. 
Holmegaardskolen er med i opstarten. 

 

Indsats i Næstved Kommune. For at skabe hurtigere 
indsatser omkring sårbare børn og unge 
Holmegaardskolen og Ellebæk er forsøgsskoler.  
De første møder er afholdt og umiddelbart virker det 
rigtig godt. 
Pjece er uddelt på SB, som beskriver hvordan det 
fungerer. 
 

Sag 25/MIR 
Delegerede til Skole og Forældres landsmøde 
17.-18. november 
Endelig beslutning om hvem der tager med 
 

Mie og Louise deltager og de skal selv tilmelde sig. 

Sag 26/MIR 
Bordet rundt 

• Medlemmer 
• Medarbejdere 
• Ledelsen: Ny specialleder ansat 
• Formanden: Invitation til dialogmøde d. 28/9 

Der har været afholdt forældremøder og 
skolebestyrelsen var repræsenteret på 0., 4. og 7. 
årgang. Desværre var der enkelte klasser der ikke 
havde givet tilbagemelding på tid og sted. De fleste 
klasser har vist interesse for skolebestyrelsens arbejde. 
Næstved kommune er økonomisk udfordret og skal finde 
28 milll. Ingen ved, om skoleområdet kan rammes. 
Dejligt at der er skrevet ud på Aula mht. motionsdagen. 
Det opleves stadig, at der er meget unødige information 
på Aula. 
2.kl vil meget gerne være med i elevrådet. 
TO er begyndt have morgensang mandag og fredag, det 
er elever meget glade for. 
Der er emneuge i uge 41 og TO skal have en by. Det 
glæder alle sig til. 
Udskolingen er ved at være færdig med at udlevere de 
nye computere. 
Der afholdes 3 pædagogiskindsatsmøder og det første er 
afholdt. 
Der er ansat en ny 20.2 leder Steffen, som begynder 
den 1/10. Der laves en god intro til ham. 
Det var et meget stort ansættelsesudvalg, hvor alle var 
repræsenteret. 
Der mangler pt. en sekretær indtil Erika kommer tilbage 
den 2/10 
Der bliver indkaldt til forskellige møder for SB-
formanden. 
SB-formanden har været med til ansættelsen af 20.2 
lederen og en pædagog i H. 
Ansættelsessamtaler skal sendes ud i god tid og skal gå 
på skift i SB. 
Inden stillingen bliver slået op, skal ansættelsesudvalget 
være valgt. 
 
 

Sag 27/MIR 
Punkter til kommende møder 

Revision af princip E for klassedannelse 
Deling af billeder fra skolearrangementer på 
FB – hvordan forholder skolebestyrelsen sig 
til det 
 
 

Drøftes på næste møde 
 
 

Sag 28/ Orientering / 
Eventuelt 

 

 


